
Årsberetning 2017 
Stockfleths Baristaklubb 

Klubben ble stiftet 12.12.2017 i et stiftelsesmøte. Vedtekter ble vedtatt og det ble valgt et 
interimstyre bestående av leder, nestleder og kasserer/sekretær (Kim Tomas Klevengen, 
Ingrid Gipling og Hanne Fjelddalen), som skal sitte frem til årsmøtet i februar 2018.  
 
Tariffavtaler på seks avdelinger (MM, TH, LG, SK, PG og FB) ble signert 15.12.2019, og den 
syvende kom på plass 10.01.2018 (PG -  avvist første gang da Fellesforbundet hadde 
forvekslet org.nr på PG og admin.) 
 
Forsøk ble gjort løpende av styret på å få til et samtalemøte med daglig leder til ingen nytte. 
Styret ble ikke anerkjent av ledelsen som ønsket å forholde seg til tillitsvalgte på de 
individuelle avdelingene og ikke til styret.  
 
Det er fortsatt uenighet mellom NHO og Fellesforbundet om stillingen “avdelingsleder” kan 
sies å være ledende- eller særlig uavhengig, og styret har løpende informert forbundet om 
utviklingen, herunder presset som avdelingslederne har blitt utsatt for fra admin. Forbundet 
og FLT er begge trygge på at avdelingslederstillingen ikke kan sies å være ledende- eller 
særlig uavhengig og vi følger denne saken videre etter årsmøtet.  
 
Hva mediebildet angår ble styreleder intervjuet av FriFagbevegelse, og artikkelen ble 
publisert på frifagbevegelse.no samt i magasinet og i deres respektive sosiale medier. 
 
Det ble avholdt tre styremøter, og tre møter med Fellesforbundets avd. 10, hvorav 
sekretæren i Fellesforbundets tariffavtaleseksjon møtte i det siste møtet (Frank - som 
forhandler med NHO om avdelingslederenes stilling etc.).  
 
Innkalling til årsmøte ble gjort i tide, og det forelå ingen saker fra medlemmene innen fristens 
utgang. 
 
 
For Styret 
 
Kim  Tomas L. Klevengen 
 

 


